
ZÁPIS ZE SCHŮZE ZÁSTUPCŮ RODIČŮ, SPOLKU A VEDENÍ ŠKOLY 
konané 5.4.2022 

 
za školu: Jan Horkel (ředitel), Tereza Cachová (zástupkyně), Karolina Hlaváčová (vedoucí 
družiny)  
za Spolek rodičů: Simona Švingrová (předsedkyně), Zuzana Martincová (místopředsedkyně), 
Veronika Nováková (pokladník)  
zástupci tříd: Milan Dont (1.A), Martina Pochmanová (1.B), Martina Mertelová (2.A), Martina 
Wildtová (2.B + 5.A), Martina Havlová (3.A), Hana Nováková (3.B), Běla Bédi (4.A + 6.A), Jitka 
Fílová (4.B) 
 

1. Uvítání Simonou Švingrovou a představení nového vedení Spolku. Prosba o lepší 
komunikaci skrze zástupce třídy - možnost získání nových názorů a nápadů. Návrh 
setkávat se 2x ročně byl všemi odsouhlasen (podzim a jaro).  

2. Vznik školního klubu – záleží na zřizovateli (MČ Praha 5) - pro rok 2022/3 se nestíhá, 
jelikož výstavba jídelny a pavilonu družiny (kde by klub byl) se posouvá ze září až na 
prosinec 2022. Máme 2 náhradní možnosti: 1) knihovna – bylo by nutné založit 
„hlídací kroužek“ kde by byl dozor hrazen z příspěvků rodičů. Knihovna zatím funguje 
jen do 14:00, kroužek by byl do 16:00. Zástupci tříd poptají zájem z řad rodičů 
(vytvořit formulář, pro 4. třídy, rozeslat přes třídní). 2) nabízí se zkusit využití 
komunitního centra v Raudnitzově domě – ředitel ZŠ se obrátí na MČ a zjistí, zda o 
této možnosti lze uvažovat. 

3. Platby družiny – snížení školného za děti, kteří chodí jen 1x týdně – nedá se 
organizačně zařídit.    

4. Stavební úpravy areálu školy - V létě se budou bourat všechny staré objekty v areálu 
(Dantik, tesco domy,…). Výstavba nové jídelny bude hotová až v prosinci – od 1.9. 
bude zaveden nouzový režim stravování (cateringová firma bude dodávat obědy, 
konzumovat je budou žáci přímo ve třídách). Pravděpodobně v létě 2023 se bude 
stavět nové hřiště (původní již za dobou životnosti) + lehká montovaná hala na 
tělocvičnu s pavilonem pro 3 třídy + další (srub, zahrádky atd.). Škola zveřejní hotový 
projekt, který se bude dělat přes léto.  

5. Výuka AJ rodilým mluvčím – přihlásil se zájemce s praxí. Nedá se přidat další hodina 
AJ navíc, takže konverzace nahradí jednu z hodin klasické výuky (1x týdně). Paní 
angličtinářky navrhnou, pro které ročníky je to vhodné (zvažuje se od 5. výše).  
Zvažuje se i možnost využití rodilého mluvčího i během odpoledne – kroužek 
konverzace (hrazen rodiči). 

6. Výuka matematiky v 5., 6., 7. třídě – (paní učitelka Katrin Sedláčková) – hodiny 
kvalitní, spokojenost na všech stranách, dále se vzdělává (studium pedagogických 
věd). 

7. Výuka přírodovědy v 5.A – učí nově pan ředitel Horkel. Pouze do konce roku, v 6. již 
bude jiný pedagog, jelikož půjde o přírodopis. 



8. Doučování – běží ve všech třídách, vyjma 7.A. Úroveň v 7.A není dobrá, ale zájem 
z řad dětí nebyl. Třídní znovu osloví všechny s nabídkou. Nutnost zaměstnat i 
pokročilé děti, pokud se při výuce opakuje se slabšími.  

9. Úroveň výuky – nutnost cca obrok kontrolovat úroveň znalostí. Jsou naplánovány 
Scio testy v 5.A (duben) a Calibro testy pro 3.A + 3.B (více zaměřené na potenciál, 
duben). 4.A + 4.B byly již otestovány v prosinci 2021, 6.A a 7.A prošly testy loni (další 
je čekají příští rok). Všechny testy jsou hrazeny školou, cca 200 Kč na žáka.   

10. Psychologická pomoc v 5.A a 7.A – původně šlo o prevenci pro 7.A + se přidružil 
problém v 5.A (šikana na WhatsApp). Doporučení psychologů je, aby všichni 
pedagogové dodržovali stejná pravidla + měli jednotný přístup, pomohla i změna 
pedagogů. Objektivně nespatřen problém nebo rizikové chování, v obou třídách je 
vše v pořádku, šikana se nepotvrdila. Příští rok by byla opět prevence ve starších 
třídách. Při podezření ze šikany škola vždy zažádá o pomoc externisty, důležitá je pak 
jejich zpětná vazba.   

11. Přípravná třída – zřizovatel nepodporuje, pro příští rok není v budově volná žádná 
kapacita + na Barrandově jsou 3-4 přípravné třídy. Žádat bude škola u MČ Prahy 5 až 
na rok 2023/4. 

12. Organizace ŠVP – vyhodnocení dotazníku, který škola rozeslala rodičům (164 
odpovědí): 97% respondentů je PRO letní ŠVP, 24% je PRO kratší výlety, 83% je PRO 
zimní ŠVP, 80% je PRO plavecký kurz, 60% je PRO výlety do zahraničí. Většina 
v poznámkách uvádí, že si velmi přejí, ať děti na ŠVP jezdí co nejvíce. Někdy bývá 
problémem vysoká cena (hlavně u zimní ŠVP) – rozšířit povědomí o možnosti zažádat 
si o příspěvek od Spolku. Škola dá na web svoji koncepci: 1x letní ŠVP pro všechny, 
zimní ŠVP se bude řešit na třídních schůzkách v září, dle zájmu rodičů se bude 
plánovat. U zimní ŠVP jsou složitá specifika pro 1.stupeň, která splňuje jen málo míst. 
U možné druhé ŠVP má třídní právo veta. 

13. Ukrajinské děti – 13 dětí přijato + 2 se přihlašují. Začleňují se do výuky IT, TV, AJ. Mají 
výuku latinky a češtiny, regulérní třída s ukrajinskou paní učitelkou. Problémy nejsou, 
i když pro školu to je organizačně velice náročné. Od září se max. 14 dětí stane 
součástí kmenových tříd.  

14. Komunikace školy po FB a webu – nejsou rovnocenné (na FB ideálně fotky), ale 
zásadní informace jsou na obou kanálech. Nad GDPR je nadřazený školský zákon 
(škola se smí prezentovat) - dítě bez povolení nebude foceno sólo, ale jen na 
skupinových fotkách. 1x měsíčně se každá třída prezentuje na FB – fotky ze zajímavé 
akce. 

15. Výuka plavání – dle specialistů je efektivnější 1x týdně, než intenzivní kurz. Ale 
problémem bývá změna rozvrhu (odpolední výuka navíc) + časté nemoci dětí. Příští 
rok se po rekonstrukci má znovu otevřít bazén v ZŠ Weberova – nová možnost. 

  



16. Různé:   
• Probíhá výběrové řízení na zástupce ředitele pro 2. stupeň. 
• Třídní schůzky pro 1. a 6. třídy budou začátkem září, ostatní třídy až v říjnu. Příští 

společná schůzka zástupců školy, Spolku a tříd se uskuteční koncem září 2022. 
• Opět apelujeme na rodiče, aby se svými auty neotáčeli ve vjezdu do školy, ale použili 

parkovací záliv popřípadě široký chodník nad školou.  
• Do konce května přislíbena nová kolárna + uzamykatelné držáky na koloběžky.  
• Před zahájením opravy Barrandovského mostu prosíme o osvětu, jak chodit do školy 

pěšky / s využitím MHD. 
• Škola byla nucena zavést evidenci pozdních příchodů – apelujeme na žáky, aby chodili 

včas. Ideálně před 7:50 být ve škole, 7:55 mají být děti ve třídě. Po dosažení 3 
pozdních příchodů bude škola kontaktovat rodiče.  

  
Zápis provedla: Zuzana Martincová 

Ověřila dne 11.4.2022: Simona Švingrová 


